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Abstract (en)
The invention relates to a compacting tool with a clamping shank and a roller head movable radially against a force produced by springs and having
a roller support secured against unintentional rotation. The intention is to be able to produce such a compacting tool with little capital investment and
thus also cost-effectively and to use it without problem in NC-machines. The risk hitherto in such tools of impairing the movement is to be avoided.
This is achieved according to the invention in that the springs are designed as at least two bar springs which are arranged at a distance apart in
the direction of movement and parallel to one another and which connect the clamping shank and the roller support to one another directly or via
connecting parts which are connected or can be connected to these parts. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Walzwerkzeug mit einem Einspannschaft und einem radial gegen eine durch Federn erzeugte Kraft beweglichen
Rollenkopf mit einem gegen ungewollte Verdrehung gesicherten Rollenträger. Ein solches Walzwerkzeug soll mit geringem Bauaufwand und
damit auch kostengünstig herstellbar sein und problemlos auf NC-Maschinen einsetzbar sein. Die bisher bei solchen Werkzeugen bestehende
Gefahr der Bewegungsbehinderung soll vermieden werden. Dies wird nach der Erfindung dadurch erreicht, daß die Federn als mindestens zwei in
Bewegungsrichtung im Abstand und parallel zueinander angeordnete Stabfedern ausgebildet sind, die den Einspannschaft und den Rollenträger
direkt oder über mit diesen Teilen verbundene oder verbindbare Verbindungsteile miteinander verbinden.
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